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教育背景

沈阳理工大学法学学士。

专业经历

万晓晨律师曾任职于某互联网科技公司，对于互联网公司运营

模式具有充分了解，执业后先后代理多起民商事诉讼及仲裁案

件。万晓晨律师具有扎实的法学理论基础和丰富的实务工作经

验，以认真负责的工作态度赢得客户的高度信任和赞扬。

执业领域及专长

万晓晨律师执业以来，承办了多起民商事诉讼及争议解决案

件，包括侵害知识产权与商业秘密纠纷、合同纠纷、公司股权

转让纠纷、房屋买卖合同纠纷、民间借贷纠纷等，先后代理多

起由最高人民法院及全国各地知识产权法院审理的诉讼案件。

万晓晨律师还办理了多个企业投融资、并购、国企混改等非诉

项目，为客户提供优质高效的服务，赢得广泛好评。执业领域

为公司法、合同法、知识产权保护等民商事领域。万晓晨律师

还在文化娱乐体育方面具有丰富的执业经历，为影视剧、综

艺、音乐、游戏、动漫、文艺等领域提供全程式专业法律服

务，包括项目制作、发行、投融资、艺人经纪、广告、新媒体

等各个环节。服务客户包括艺人（演员、歌手、编剧、词曲创

作者等）、影视公司、音乐公司、游戏公司、经纪公司、影视

作品发行平台等。万晓晨律师同时为多家企业提供常年法律顾

问服务，在企业运营及合规管理领域具有丰富经验。 

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law, Shenyang Ligong University.

Professional Experience
Attorney Wan worked at an Internet Technology company and has a 
good understanding of the operation mode of Internet companies. With 
a solid foundation in legal theory and rich practical work experience, 
Attorney Wan has won the trust and praise of clients for her conscien-
tious and responsible work attitude.

Practice Areas
During her practice, Attorney Wan has undertaken a number of civil 
and commercial litigation and dispute resolution cases, including 
disputes over infringement of intellectual property rights and trade 
secrets, contract disputes, transfer of company shares, sale and 
purchase of houses and disputes over private loans. She has acted in a 
number of litigation cases heard by the Supreme People's Court and 
intellectual property courts across China. Attorney Wan has also 
handled a number of non-litigation projects such as corporate invest-
ment and financing, mergers and acquisitions, and mixed reform of 
state-owned enterprises, providing high-quality and efficient services 
to clients and winning wide acclaim. Her practice areas are corporate 
law, contract law, intellectual property protection and other civil and 
commercial areas. Attorney Wan also has extensive experience in 
cultural entertainment and sports, providing professional legal services 
for film and television dramas, variety shows, music, games, animation, 
literature and other fields, including project production, distribution, 
investment and financing, artist agency, advertising, new media and 
other aspects. Clients include artists (actors, singers, scriptwriters, 
songwriters, etc.), film and television companies, music companies, 
game companies, brokerage companies, and film and television 
production distribution platforms. Attorney Wan also provides perma-
nent legal counsel for a number of enterprises and has extensive experi-
ence in the field of corporate operation and compliance management.

Language Skills
Mandarin and English


